

Love wins

يُنتصر الحب

لعن النبي ﷺ المخنثين من الرجال والمترجلات من النساء وقال أخرجوهم من بيوتكم صحيح البخاري
The Prophet (SAW) cursed effeminate men and manly women, and said: Get them out of your houses! *Sahih Al-Bukhari*

من وجدتموهم يعمل عمل قوم لوط فأقتلوا الفاعل والمفعول به سنن أبي داود
“Whoever you find having gay sex, kill the one doing it and the one getting it.” *Sunan Abi Dawud*

علي بن أبي طالب رضي الله عنه أنه أُتي بلوطي فأُصعد المئذنة ثم رُمي منكساً على رأسه رسائل الجاحظ
A gay man was brought to Ali (RA); he was made to climb the minaret and then thrown upside-down headfirst. *The Letters of Al-Jahiz*

عن أبي بكر رضي الله عنه أنه أُتي بلوطي فعرقب عليه حائطاً رسائل الجاحظ
A gay man was brought to Abu Bakr (RA), and he made a wall fall down on top of him. *Letters of Al-Jahiz*

لعن رسول الله ﷺ الراكبة والمركوبة المصنف لعبد الرزاق
The Messenger of Allah (SAW) cursed women who ride and women who get ridden. *'Abd Al-Razzaq, Al-musannaf*

إذا تدالكت امرأتان فهما ملعونتان لما روى عن النبي ﷺ المغني لابن قدامة
If two women rub on each other, they are cursed, based on what the Prophet (SAW) said. *Ibn Qudama, Al-mughni*

وقال إبراهيم النخعي لو كان أحد ينبغي له أن يرجم مرتين لكان ينبغي للوطي أن يرجم مرتين روضة المحبين لابن قيم
Ibrahim Al-Nakh'i said: If anyone should be stoned twice, homosexuals should be stoned twice.

Ibn Qayyim, Rawda Al-muhibeen

